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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a közigazgatási é s
igazságügyi miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Pontosan melyik céggel készítteti a rend őrség a rendőrségi bőrkabátokat?” címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Több rendőr is megkeresett engem, illetve szakszervezek is . Sérelmeik irdatlan sora közöt t
szerepelt a „ruházati” pénz 50%-os csökkentése, az évi 96.000 Ft így 48 .000-ra csökkent úgy,
hogy a rendőrbőrdzseki ezzel párhuzamosan 106 .000 Ft-ba kerül .

A TMRSZ baranyai képviselője szakmai véleményt kért több bőrszabásztól, akik többször is
elmondták, hogy az említett kabát elkészíthet ő 60.000 Ft-ért.

Tisztelt Miniszter Úr !

Miért nem fizetik ki a rendőröknek a „ruházati pénzt”? Pontosan melyik cég készíti és
szállítja a rendőrség számára a kabátokat és mióta folytatja e tevékenységet?

Budapest, 2011 . április 11 .

Tisztelettel :

émeth Zsolt
országgyűlési képviselő
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